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NyhetSbladet 
 

  Gravmark Bullmark Socialdemokratiska förening                                      Nr. 2 År 2016 

Vi vill fortsätta att utveckla F-6 skolan i Bullmark. 
 

Nuvarande skolverksamhet fortsätter i Bullmark skola. 
Vi konstaterar att en enig nämnd den 23 juni tog beslut om en nybyggnad av lokaler för ny 
förskola och lågstadiet, samt att mellanstadiet ska bedrivas i den befintliga skolan som befinns 
vara i gott skick.  
 
Planeringen är att skolbygget för -  förskolan och lågstadiet - startar under 2017, och ska vara 
inflyttningsklart höstterminen 2018. 
 
Vad vi nu önskar oss är att hela processen kan fullföljas utan överklaganden, fördröjningar och 
genomföras enligt beslut. 
 
Det är viktigt att spaden sätts i marken, och att byggandet kommer igång. Det skapar framtidstro 

i bygden - och det viktigaste av allt - att skolundervisningen sker med god kvalitet i 

ändamålsenliga lokaler, bra för våra skolbarn i upptagningsområdet och bra för skolpersonalen. 

 

Materialet är upprättat av en av de företag - som är anlitat av kommunen – och vars ritningar 
används för anläggning av nya skolgårdar.  
 
Vi har informerat kommunen om förslaget, vilket mycket väl kan ligga till grund för anläggning av 
en ny skolgård. Det är viktigt att såväl den befintliga som den nya skolgården anpassas till 
ålderssammansättningen.  
 
Skolgården är viktig för skolbarnens möjlighet till aktivitet, men även till avslappning samt lugn 
och ro.  
 
I dagens samhälle med mycket stillasittande, är det viktigt att skolbarnen kommer in i en 
långsiktig trend, att rörelse på skolgården och på fritiden är viktigt för hälsa och välbefinnande.   

 

 
Ny skolgård. 
 
Bullmark skola har under många år 
saknat en anpassad funktionell 
skolgård.  
 
För flera år sedan lämnade byborna 
in ett förslag till kommunen om en 
modern skolgård.  

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Skolan är en hörnsten i 

samhällsbygget.  

Den svenska modellen vilar 

på en jämlik skola där ingen 

elev lämnas efter, men ingen 

heller hålls tillbaka. Det är en 

av de absolut viktigaste 

delarna för att skapa ett 

rättvist, jämlikt och jämställt 

samhälle.  

Därför är det allvarligt att den 

svenska skolans resultat 

fallit som en sten i 

internationella jämförelser 

och att klyftorna ökat.  

Socialdemokraterna 

genomför nu en kraftfull 

satsning för att vända 

utvecklingen. Målet är att 

Sverige år 2024 ska ha en 

jämlik skola som tillhör de 

fem bästa i EU. 

Förutom satsningar på fler 

lärare och särskilda resurser 

till skolor med störst behov 

blir det bland annat: 

 Ökat antal mattetimmar, 

läxhjälp för alla elever och 

fler speciallärare och 

specialpedagoger i skolan. 

 Mindre barngrupper i 

förskolan. 

 Krafttag mot vinstjakten i 

skolan – resurserna ska gå 

till det som de är avsedda 

för. 

Satsningar på skolan ger 

barn och ungdomar en god 

grund att stå på samt bättre 

förutsättningar för framtiden.  

        

Framtidens skola. 
 
Vi ska under nästa valperiod arbeta med en fortsatt utveckling 
av Bullmark skola. 
Här nedan presenterar vi vårt förslag. 
 
Förr var det ett naturligt steg att lämna mellanstadiet i Bullmark 
och att skolungdomarna vidgade sina vyer genom att flytta till 
högstadiet i Sävar.  
 
Så är det inte längre. Dagens skolbarn har redan i förskolan 
och lågstadiet regelbundet besökt Sävar och Umeå, genom 
privata besök eller genom att delta i olika aktiviteter, mm. 
 
Nu har skolbarnen således ökat sitt fysiska besöksområde 
samt även erhållit ökade kontakter genom internet och sociala 
medier. Behovet av att flytta till annan skolort är inte 
nödvändigt ur perspektivet att öka sina vyer. 
 
I framtidens skola behövs vissa förändringar. Regeringen har 
lagt förslag om att genom digitalisering ge ökad 
kompetensförsörjning, skapa ökad effektivering samt förbättra 
miljön. 
Att lägga in digitalisering i lärostrukturen ger förbättring för 
eleverna och tillvaratar lärarresurserna på bättre sätt.  
 

 
 
 
Projekt. Högstadiet. 
Vi kommer därför verka för att skolverksamheten för Bullmarks 
skolområde ges möjlighet att för högstadiets elever bedriva 
viss undervisning i Bullmark, och övrig undervisning i Sävar. 
Försöket skulle genomföras som ett särskilt projekt, där 
särskilda skolmedel tillfördes.  
 
Genom en sådan satsning möjliggör således, att vissa delar av 
utbildningen sker i Bullmark och övrig del i Sävar. Det blir 
bättre för eleverna, att på hemorten erhålla 
distansundervisning genom ökad digitalisering. Detta ger 
mindre skolskjutsar, kortare skoldagar, förbättrad miljö och 
allmänt en ökad förbättring av kompetensförsörjning av 
lärarresurser.  
 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Vi måste alla tillsammans arbeta för en fortsatt 
landsbygdsutveckling. 
 
Kommunens förslag till ny upphandlingsplan. 

 
Vi har inom S-föreningen tillsammans med byaföreträdare under flera år drivit frågan – inom 
ramen för offentlig upphandling – att kommunen ska tillämpa en upphandlingsmodell som ger 
möjlighet för de små företagen att lämna anbud.  
 
Vi hälsar med tillfredställelse att kommunledningen tagit fram förslag till ny Inköp – och 
upphandlingspolicy. Policyn ska omfatta kommunens samtliga verksamheter och bolag.    
 
I upphandlingspolicyn står bland annat. För att främja hållbarhetsperspektiv vid upphandling 
och inköp ska ekonomisk, social och ekologisk hänsyn vara ledande.  
Vi vill även förbättra möjligheterna för små och medelstora företag att delta i upphandlingarna 
genom att till exempel ha mindre upphandlingar. 
 
Det är med glädje vid noterar att det lokala näringslivet nu får möjligheten att lämna anbud på 
kommunens offentliga upphandlingar. 
 
 

 

 

Gemensam byaplan. 
 

Byaområdena i Gravmark-Furunäs-Gunnismark och Bullmarksorådet har gemensamt 
utarbetat en byaplan för fortsatt utveckling av bygden. Det är mycket positivt att ortsborna 
tillsammans hjälps åt att göra bygden attraktiv.  
  
Vi stöder byagrupperna i deras strävan att 

- stärka det lokala näringslivet 
- arbeta för närturism, visa upp sevärdheter och upplevelser 
- synliggöra bygden genom ett positivt agerande vilket ger ökad inflyttning     
- arbeta för att öka bostadsbyggande - bl.a. byggande på byarnas LIS – områden  
- bibehålla nuvarande arbetsplatser 
- arbeta för att skapa nya arbetsplatser bl.a. genom att möjliggöra utflyttning av offentliga 

arbetsuppgifter till landsbygden 
- arbeta för integration av nuvarande och kommande nysvenskar   

 
Genom att stödja det lokala näringslivet, d.v.s. beställa arbeten av den lokale entreprenören, 
handla i byns affär och tanka bränsle på byn gör vi vår bygd ännu mera attraktiv. 
 
En ökad inflyttning gör att vi kan utveckla skolan och övriga offentliga arbetsplatser.  
 
 
 

 



 Så definierar Stefan 

Löfven den svenska 

modellen:  

Det är dels en generell 

välfärd där alla får del av bra 

skolgång och sjukvård när 

man behöver den och om 

man hamnar i arbetslöshet 

eller sjukdom så ska man få 

hjälp att komma tillbaka och 

en ekonomisk trygghet. Då 

fungerar det för mig som 

individ och för samhället, men 

också för samhället då jag 

kan bidra till 

samhällsekonomin 

Den andra delen är att 

arbetsmarknaden 

kännetecknas av att det är 

parterna, 

arbetsgivarorganisationerna 

och de fackliga 

organisationer, som 

förhandlar och sluter avtal om 

både löner och andra villkor 

på arbetsmarknaden. Det har 

varit en mycket stark del i de 

svenska framgångarna och till 

att vi har en mycket mer 

flexibel arbetsmarknad än 

många andra länder.  

– Och den tredje delen är att 

vi är öppna för handel. Vi är 

ett litet och exportberoende 

land, vilket innebär att vi är 

väldigt aktiva i EU och också 

globalt. Det är så ett litet land 

tar sig framåt. 

                            

Ansvarig utgivare:                                                

Gravmark Bullmark S-förening gm/                                                                                                                               

Ingeborg Jonsson Tel: 090-58017,                                                                                                               

Email:ingeborg.jonsson@furunas.se 

 

LEDAREN. 
Den svenska modellen.        
I september var det två år sedan socialdemokraterna kom i 
regeringsställning. Under de borgerliga åtta regeringsåren, har 
den svenska välfärden monterats ned på punkt efter punkt. Vi 
socialdemokrater ska arbeta enligt den svenska modellen när 
välfärden ska återställas.  
 
Här ser du några av de satsningar som nu görs för att för att 
återskapa välfärden och förtroendet för politiken.  

 Den största bostadsinvesteringen på 20 år 

 Över 50 000 nya utbildningsmöjligheter i ett nytt 

kunskapslyft så att människor kan ta jobb där 

kompetens saknas 

 13 000 fler lärare och annan personal samt särskilda 

resurser till skolor med störst behov 

 Lärarlönelyftet ger omkring 60 000 lärare en höjd 

månadslön med mellan 2 500 och 3 500 kronor 

 10 miljarder per år för fler anställda i välfärden och 

riktade satsningar på sjukvård och äldreomsorg  

 Dessa 10 miljarder motsvarar kostnaden för cirka        

30 000 anställda hos kommuner och landsting. 

 Kostnadsfria läkemedel och glasögonbidrag för barn 

 

För att öka tryggheten i vårt land måste välfärden i Sverige gå 

att lita på. Det uppnår vi genom att investera i fler anställda och 

högre kvalitet samtidigt som vi gör mer för att upprätthålla 

ordning och reda. 

 

Dessa miljarder betyder mycket för våra 

kommuner samt landstinget i länet 

Den största satsningen i regeringens budget är de tio 
välfärdsmiljarderna till kommuner och landsting. Det betyder att 
196 miljoner går till kommunerna i Västerbotten. Bland dessa 
får Umeå 49 miljoner, Vilhelmina får 10 miljoner, Skellefteå 60 
miljoner. Utöver det får landstinget 137 miljoner.  

De är resurser som minst sagt behövs. Alla som följt med i 
debatten de senaste åren vet att många av länets kommuner 
och landstinget har det tufft ekonomiskt. 

Till detta kommer statens satsning på skolan.  

 

http://www.socialdemokraterna.se/Var-politik/Vart-vagval-for-Sverige/

